
   P r o t o k ó ł   Nr  XLVIII/2010 

 

 

z sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 29 września 2010 r. w sali posiedzeń Urzędu 

Gminy  Zarszynie. 

  

Początek sesji - godz. 10:00      zakończenie - godz. 12:55 

 

Radni obecni : 

     

     1.   Konieczny Janusz 

2. Dębski Janusz  

3. Niemiec Wojciech   

4. Gierad Alfreda       

5. Malik Adam     

6. Małek Janusz  

7. Michalski Edward 

8. Ołowiańczyk Zygmunt         

9. Stączek Ryszard          

10. Trygar Krystyna  

11. Węgrzyn Maria 

      12. Tomków Krzysztof 

      13. Mindur Andrzej 

      14.Szajna Anna 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli : 

 

 -Wójt Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Betlej 

- Zastępca Wójta Gminy Zarszyn     - Pan Zbigniew Dec 

- Sekretarz Gminy Zarszyn     - Pan Andrzej Piotrowski 

- Radca prawny      - Pani Agata Kustra Frączek 

- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy 

- Sołtysi 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołów z sesji Rady Gminy Zarszyn  

Nr XLIV,XLV i XLVI. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 

z realizacji uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Haczów. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta 

Sanoka. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu Sanockiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 

Gminy Zarszyn w roku 2011 na realizację projektu pn.”Przebudowa drogi gminnej 

nr 1 17638 R  w miejscowości Zarszyn”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2010 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
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 zagospodarowania przestrzennego Gminy Zarszyn przyjętego Uchwałą  

Nr IV/27/2002 Rady Gminy Zarszyn z dnia 30 grudnia 2002 r. oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego o raz szczegółowych warunków funkcjonowania 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Zarszyn. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Zarszyn na rzecz użytkownika wieczystego.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

17. Zakończenie sesji. 

 

Ad.1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny, który powitał zebranych 

i na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych. Obrady były zatem 

prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

Ad. 2. Na wniosek Wójta Przewodniczący Rady Gminy zaproponował włączyć do porządku obrad 

dwa dodatkowe projekty uchwał, tj: 

- uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 

- uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy       

Zarszyn 

   na lata 2010-2032. 

 

Innych propozycji zmian  porządku obrad nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie wniesienie 

powyższych projektów uchwał do porządku obrad. Propozycja ta została przegłosowana 

jednomyślnie.  

 

Po wprowadzeniu w/w zmian,  porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3.Wniesienie poprawek i uwag do protokołów z sesji Rady Gminy Zarszyn  

    Nr XLIV,XLV i XLVI. 

4. Interpelacje radnych. 

5.Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 

   z realizacji uchwał Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Haczów. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy  Miasta 

    Sanoka 

8.Podjęcie uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej dla Powiatu 

   Sanockiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie 

    Gminy Zarszyn w roku 2011 na realizację projektu pn.”Przebudowa drogi gminnej 

     nr 1  17638 R  w miejscowości Zarszyn”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2010 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i 

      kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Zarszyn przyjętego 

     Uchwałą  Nr IV/27/2002 Rady Gminy Zarszyn z dnia 30 grudnia 2002 r. oraz 

     miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

      członków Zespołu Interdyscyplinarnego o raz szczegółowych warunków 

      funkcjonowania Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Zarszyn. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

       stanowiącej własność Gminy Zarszyn na rzecz użytkownika wieczystego.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów 

      zawierających azbest z terenu Gminy Zarszyn na lata 2010-2032. 

17.Wolne wnioski i zapytania. 

18. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

19. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad. 3. Nie wniesiono uwag i propozycji zmian do protokołów  z  sesji Rady Gminy Zarszyn 

Nr XLIV, Nr XLV i Nr XLVI. 

        

 

Ad. 4.  W punkcie interpelacje radnych – głosu nie zabierano. 

 

Ad. 5. Wójt Gminy złożył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami , a także 

z realizacji uchwał Rady Gminy,  ilości wydanych zarządzeń  i  z działalności poszczególnych 

referatów w Urzędzie Gminy.  Informacje te stanowią załączniki do protokołu. 

 

Nad złożonym sprawozdaniem w dyskusji głos zabrali : 

 

- Radny Janusz Dębski poprosił o przybliżenie zagadnienia związanego z przejęciem przez Firmę 

Veolia Transport w Sanoku dowozu  młodzieży do szkół na terenie Gminy Zarszyn. 

 

- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej poinformował Radnego Janusz Dębskiego, że po 

przeprowadzonym postępowaniu przetargowym od 1 października 2010 r. na okres dziewięciu 

miesięcy została zawarta umowa z Firmą Veolia na dowóz młodzieży do Gimnazjum w Zarszynie, 

Dlugiem oraz Szkoły Podstawowej w Pielni. Dowóz ten będzie się odbywał  trzema pojazdami 

należącymi do Gminy Zarszyn oddanymi w dzierżawę Firmie Veolia. Dotychczasowi kierowcy, 

którzy wyrazili taką wolę  zostali zatrudnieni w Firmie Veolia. Usługa dowożenia dzieci będzie się 

odbywać na podstawie wykupionych biletów miesięcznych. Ponadto, jak zaznaczył Pan Wójt, 

według zapewnienia Spółki „Veolia” pojazdy te będą zawsze dostępne według potrzeb, np. na 

dowóz na zajęcia pozalekcyjne. 

 

- Dyrektor ZEAS Pan Sebastian Bętkowski przytoczył kilka liczb świadczących o tym , iż  

w wyniku zawartej umowy w budżecie Gminy  powstaną oszczędności ok. 9 tys zł miesięcznie. 

Zawarta  na ten rok szkolny  umowa , traktowana jest  na zasadzie eksperymentu, którego wyniki 

posłużą do podjęcia decyzji w zakresie polityki dowożenia do szkół na następne lata. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy zapytał Dyrektora ZEAS o odczucia pracowników dowozu, którzy 

przeszli do Firmy Veolia i są pełni obaw. 

 

- Dyrektor ZEAS odpowiedział, że pracownicy dowozu zostali zatrudnieni przez tę  nową Firmę  na 

okres 9 miesięcy. Dodał także , iż  każdorazowe wprowadzanie nowości powoduje pewne  stany  

niepewności,  braku  stabilizacji, dlatego pracownicy ci otrzymali w ZEAS urlopy bezpłatne. 
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- Sołtys Aleksander Michalak zapytał , czy młodzież z Pielni dojeżdżająca do Zespołu Szkół  

w Nowosielcach może korzystać  z autobusu szkolnego. 

 

- Radny Wojciech Niemiec zapytał,  czy tak jak na dotychczasowych zasadach autobusy te będą 

dostępne dla uczniów  na zajęcia pozalekcyjne. 

 

- Dyrektor ZEAS Pan Sebastian Bętkowski odpowiedział, że autobusy te będą dostępne według 

zapotrzebowania,  ale  za odpłatnością, z 10-15 % rabatem..  

 

- Wójt odpowiedział, że uczniowie z Pielni uczący się w Zespole Szkół Centrum Kształcenia 

Rolniczego w Nowosielcach będą mogli korzystać z dojazdów autobusem szkolnym  wykupując 

ulgowe bilety miesięczne. Ponadto Wójt poinformował, że trwają też rozmowy w zakresie  

uruchomienia regularnej  linii autobusowej  Pielnia – Zarszyn. 

Przewodniczący Rady Gminy podkreślił, iż  Rada Gminy  przyjęła sprawozdanie Wójta. 

 

Ad. 6-7. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad dwoma 

tematycznie podobnymi projektami uchwał tj:  

- udzielenie  pomocy finansowej dla Gminy Haczów, 

- udzielenie  pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka. 

 

- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowych  uchwał powiedział, że w związku 

z uczęszczaniem w nowym roku szkolnym do Samorządowego Przedszkola w Trześniowie  

i samorządowych przedszkoli publicznych na terenie Sanoka dzieci z terenu naszej Gminy istnieje 

konieczność podjęcia uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej w kwocie 800 zł dla Gminy 

Haczów i 20.160 zł dla Gminy Miasta Sanoka. 

 

- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 

poinformowała, że   na posiedzeniu Komisji w dniu 28 września br. członkowie Komisji 

pozytywnie zaopiniowali powyższe projekty uchwał. Ponadto Pani Przewodnicząca Komisji   

wyraziła pogląd, że skoro 32 dzieci uczęszcza do przedszkoli poza terenem naszej gminy,  to być 

może w przyszłości trzeba będzie rozważyć możliwość budowy  gminnego przedszkola w Gminie 

Zarszyn. 

 

Innych głosów dyskusji nie zabierano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekty uchwał  

w sprawie : 

- udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Haczów. Uchwała podjęta została jednomyślnie. 

W głosowaniu udział brało14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu; 

 

- udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Sanoka. Uchwała podjęta została jednomyślnie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 8. Kolejny projekt uchwały dotyczył udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sanockiego. 

 

- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej   uchwały powiedział, że podstawą 

opracowania projektu w/w uchwały jest prośba Zarządu Powiatu Sanockiego o zabezpieczenie  

w budżecie Gminy Zarszyn środków finansowych na udzielenie pomocy finansowej na 

sfinansowanie wydatków związanych z realizacją zadania pn. „Przebudowa drogi polegająca  na 

budowie chodnika dla pieszych w miejscu istniejącego pobocza w ciągu drogi powiatowej 

nr 2059R Zarszyn-Odrzechowa od km 0+060 do 0+254 w miejscowości Posada Zarszyńska”.  
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Budowa  chodnika  przy tej drodze ma być realizowana  jeszcze w tym roku. Pomoc finansowa 

zostanie udzielona w formie dotacji celowej w kwocie 50 000 zł ze środków budżetu gminy na 

2010 r. 

 

-  Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna 

Trygar oznajmiła, iż powyższy projekt uchwały był przedmiotem analizy na posiedzeniu Komisji  

i został pozytywnie zaopiniowany. Przewodnicząca Komisji dodała także iż wykonanie  chodnika 

na drodze powiatowej  przez  Posadę  Zarszyńską  jest pilne i niezbędne,  ponieważ obecnie 

poruszanie się po tej drodze  stanowi znaczne utrudnienie dla mieszkańców tej miejscowości, a 

zarazem stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

 

Innych głosów dyskusji nie zabierano. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sanockiego. Uchwała podjęta została 

jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny  otworzył dyskusję nad  projektem 

uchwały w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Zarszyn w roku 2011 

na realizację projektu pn.”Przebudowa drogi gminnej nr 1 17638 R  w miejscowości Zarszyn”. 

 

- W uzasadnieniu do podjęcia w/w uchwały Wójt Gminy powiedział, że w związku z ogłoszeniem 

naboru wniosków w ramach „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011” 

Gmina Zarszyn zamierza złożyć wniosek o dofinansowanie w/w zadania. Poziom dofinansowania 

ze środków budżetu państwa zgodnie z zasadami „Programu” nie może przekroczyć 50%. 

Dofinansowane mogą być wyłącznie drogi gminne posiadające prawomocne pozwolenia na budowę 

bądź zgłoszenie przebudowy drogi. Z uwagi na znaczną alokację środków będących w dyspozycji 

Wojewody Podkarpackiego  na dofinansowanie dróg gminnych i powiatowym zasadnym jest 

złożenie wniosku na przedmiotowe zadanie inwestycyjne, które w pełni spełnia wymogi formalne 

 i merytoryczne „Programu”. Wójt zaznaczył jednocześnie, iż jest to ostatni nabór projektów  

w ramach tego „Programu” i  jedynie ta droga spośród  dróg gminnych spełnia jego wymogi , gdyż 

łączy drogi krajową z gminną i powiatową , co stwarza  większą  szansę na pozyskanie środków na 

jej przebudowę. Długość tej drogi to 494 m, a szerokość 4,5 m. 

 

- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 

poinformowała, że omawiany projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji.Po przeprowadzonej 

dyskusji i wyjaśnieniach Kierownika Referatu Inwestycji i Gospodarki Mieniem Gminy członkowie  

Komisji pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały wyrażając tym samym zgodę na 

zabezpieczenie w budżecie gminy 2011 r.  środków na przebudowę drogi gminnej w Zarszynie.  

 

- Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Gminy Zarszyn w roku 2011 na 

realizację projektu pn.”Przebudowa drogi gminnej nr 1 17638 R  w miejscowości Zarszyn”.    

Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10. Dziesiąty punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2010 r.  
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- Wójt Pan Andrzej Betlej zgłosił  wniesienie  trzech autopoprawek do projektu uchwały 

przedłożonego na posiedzeniu Komisji, a mianowicie : 

- w § 2, rozdz. 80114 - „Zespoły obsługi ekonomiczno-administracyjnej szkół” kwotę 50 000.00 

 zastąpić kwotą 60 000,00. 

- w § 4 pkt. 1 lit. A w zdaniu „Planowane nakłady finansowe w roku 2010-12 000 zł. a w roku 2011 

   508 600 zł” zastąpić zdaniem :„Planowane nakłady finansowe w roku 2010-12 000 zł, a w roku 

   2011 - 5089600 zł”. 

-  w § 4 dopisać pkt. 3 o treści „ Upoważnia  się Wójta Gminy do zaciągania zobowiązań na 

 finansowanie wydatków po zmianach z tytułu limitów na wieloletnie programy inwestycyjne  

 w kwocie 10 429 653,00 zł. 

 

- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 

poinformowała, że na posiedzeniu Komisji w dniu 28 września br. Skarbnik Gminy szczegółowo 

omówiła projekt zmian w uchwale budżetowej zarówno  po stronie dochodów, jak i wydatków. 

Przedstawione zmiany zostały pozytywnie zaopiniowane. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

- Radny Janusz Dębski zapytał Wójta , czy poza kwotą 40 tys zł będą jeszcze dodatkowe środki na 

poprawę stanu nawierzchni dróg gminnych. Radny zaznaczył, iż w miejscowości Długie znajduje 

się sporo dróg gminnych, wewnętrznych, które pilnie wymagają poprawy stanu technicznego 

nawierzchni, a  które zostały zniszczone między innymi po intensywnych opadach deszczu. 

 

- Radny Krzysztof Tomków  zasugerował  radnym i sołtysom,  aby  w miarę swoich  możliwości 

przekazali  mieszkańcom gminy informację o tym, iż  po intensywnych opadach deszczu  należy 

niezwłocznie zwrócić uwagę  wokół swojej posesji  na wyrządzone szkody powstałe np. na drogach 

rowach , przepustach , a  następnie  pilnie poinformować o tym sołtysa lub Urząd Gminy. Dodał,  iż 

powodem szybkiej interwencji jest fakt przekazywania przez Urząd Gminy w okresie kilku dni 

bieżącej  informacji o powstałych stratach do Wojewody Podkarpackiego celem późniejszego 

pozyskania środków na usuwanie skutków powodzi. Krótki okres czasu wyznaczony na zgłaszanie 

szkód może sprawić, iż niektóre powstałe szkody mogą zostać  nie zauważone przez gminną 

komisję ds. szacowania szkód. 

 

- Wójt odpowiedział Radnemu Januszowi Dębskiemu , że na obecną chwilę udało się 

wygospodarować kwotę 40 tys zł na remont dróg gminnych. Zapotrzebowanie na remont tych dróg 

jest duże i miarę pozyskiwanych środków ich  stan techniczny będzie poprawiany.Wójt dodał także, 

iż pilną potrzebą jest też naprawa dróg rolniczych. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2010 r. Uchwała podjęta została jednomyślnie.  

W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył oceny aktualności Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Zarszyn przyjętego Uchwałą  

Nr IV/27/2002 Rady Gminy Zarszyn z dnia 30 grudnia 2002 r. oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej uzasadniając celowość podjęcia w/w uchwały powiedział, 

że zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym w celu oceny aktualności 

studium i planów miejscowych,  wójt dokonuje analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym 

gminy, ocenia postępy w opracowywaniu  planów miejscowych i opracowuje  wieloletnie programy 

ich sporządzania w nawiązaniu do ustaleń studium z uwzględnieniem decyzji zamieszczonych  
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w rejestrach oraz wniosków w sprawie sporządzenia lub zmiany planu miejscowego.  

Wójt przekazuje radzie gminy wyniki analiz po uzyskaniu opinii komisji urbanistyczno-

architektonicznej, conajmniej raz w czasie kadencji rady gminy.  

Niniejszy projekt uchwały stanowi realizację obowiązku nałożonego przez ustawodawcę po 

dokonaniu czynności  wynikających z przytoczonej ustawy.  

 

- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna 

poinformowała, że na posiedzeniu Komisji w dniu 28 września br.  członkowie Komisji 

jednomyślnie przyjęli w/w projekt uchwały. 

 

- Radna Alfreda Gierad podzieliła się refleksją w zakresie  zwrócenia większej uwagi  mieszkańców 

poszczególnych  miejscowości gminy na temat  większej ich  aktywności w trakcie trwania prac 

nad studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy. 

 

- Radna Anna Szajna stwierdziła,  iż analizując ocenę aktualności Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Zarszyn  oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego cieszy się  z faktu, że wydana została decyzja administracyjna  

o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego na budowę domu pogrzebowego w 

Nowosielcach. Następnie Radna  poprosiła, aby w przyszłych budżetach Gminy znalazły się środki 

na jego budowę. 

 

- Wójt Andrzej Betlej zgłosił autopoprawkę polegającą na dopisaniu w pkt. IV „Wieloletni program 

sporządzania planów miejscowych” po zdaniu „ W związku z powyższym proponuje się 

przystąpienie do opracowania planów miejscowych dla poszczególnych miejscowości w gminie 

w ich granicach administracyjnych jak poniżej :”-  dopisać pkt. „VI Bażanówka”. 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy  Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Zarszyn przyjętego Uchwałą Nr IV/27/2002 Rady Gminy Zarszyn z dnia 30 grudnia 2002 r. 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Uchwała podjęta została 

jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz  Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie  trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków  funkcjonowania Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Gminie Zarszyn. 

 

- Występując z upoważnienia Wójta Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Zarszynie Pani Beata Stankiewicz uzasadniła celowość podjęcia przedmiotowej uchwały 

stwierdziła że potrzeba podjecie uchwały wynika z przepisów ustawy o samorządzie gminnym 

 i o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. W projekcie uchwały zawarte zostały zasady działania 

Zespołu Interdyscyplinarnego. Powołanie Zespołu ma pomóc w rozwiązywaniu problemów 

związanych z wystąpieniem przemocy w rodzinie i szeregu działań pomocowych przy współpracy z 

innymi instytucjami. Dlatego członkami Zespołu Interdyscyplinarnego  mają  być przedstawiciele 

różnych instytucji, które zajmują się takimi formami pomocy i osoby przeszkolone tj. pracownicy 

socjalni, pedagog i psycholog szkolny, policjanci, kuratorzy, przedstawiciele ośrodków zdrowia. 

Powołanie Zespołu Interdyscyplinarnego ma przynieść następujące korzyści: skuteczniejsze 

rozwiązywanie problemów społecznych, poprawę i koordynację działań nakierowana na pomoc 

rodzinie,wypracowany zostaje model współpracy między instytucjami pomocowymi, zwiększa się  
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poczucie wsparcia podczas rozwiązywania trudnych problemów, jak również poczucie 

bezpieczeństwa własnego i społeczności lokalnej.  

 

- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku Publicznego Pan Krzysztof 

Tomków oznajmił , że omawiany  projekt uchwały był przedmiotem analizy na posiedzeniu 

 

Komisji w dniu 29 września br. tuż przed sesją. Następnie odczytał treść poprawek wniesionych 

przez Komisję do projektu uchwały, a mianowicie : 

 

- § 2 pkt. 1. zdanie o treści „Zespół liczy co najmniej 8 członków”winno brzmieć „Zespół liczy  

   co najmniej 7 członków”, 

 

-  § 2 pkt. 4. zdanie o treści”Odwołanie przewodniczącego i wiceprzewodniczącego następuje  

    w trybie określonym w ust. 3 na wniosek co najmniej 3 członków Zespołu”, winno brzmieć 

   „Odwołanie przewodniczącego i wiceprzewodniczącego następuje w trybie określonym w 

    ust. 3 na wniosek conajmniej 4 członków Zespołu”, 

 

- § 3 pkt. 6. zdanie o treści”Przedstawiciela ochrony zdrowia wskazuje Dyrektor NZOZ MedicSan 

   w Nowosielcach” winno brzmieć”Przedstawiciela ochrony zdrowia wskazuje Zakład Opieki 

   Zdrowotnej działający na terenie Gminy Zarszyn”, 

 

- § 5 pkt. 6. zdanie o treści”w przypadku przedstawiciela ochrony zdrowia na wniosek Dyrektora 

   NZOZ MedicSan w Nowosielcach winno brzmieć,”w przypadku przedstawiciela ochrony 

    zdrowia na wniosek Zakładu Opieki Zdrowotnej działającego na terenie Gminy Zarszyn”. 

 Są to poprawki wniesione przez Komisję i poprosił o ich przyjęcie. 

 

Radca prawny Pani Agata Kustra Frączek odniosła się do w/w poprawek stwierdzając, iż są one 

zgodne z przepisami prawa. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał kolejno pod głosowanie poprawki 

zgłoszone przez członków Komisji do w/w projektu uchwały. 

Zostały one  jednomyślnie przegłosowane. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie całość projektu uchwały w sprawie 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 

szczegółowych warunków  funkcjonowania Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Zarszyn wraz 

z naniesionymi poprawkami.  Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało  

14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 13. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zarszyn na rzecz użytkownika 

wieczystego.  

 

- W uzasadnieniu do podjęcia przedmiotowej uchwały Wójt Gminy powiedział, że pismem z dnia  

26 czerwca 2010 r. użytkownik wieczysty wystąpił z wnioskiem o wykup na własność będącej  

w jego  użytkowaniu wieczystym  działki Nr 821/1 o pow. 0,3052, położonej w Zarszynie  (teren 

przy tartaku). Zgodnie z przepisami  do art. 32 ust. 1 ustawy o gospodarce nieruchomościami 

„nieruchomość gruntowa oddana w użytkowanie wieczyste może być sprzedana wyłącznie 

użytkownikowi wieczystemu”. Sprzedaż odbędzie się bezprzetargowo na podstawie operatu 

szacunkowego sporządzonego przez rzeczoznawce majątkowego.   
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- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów pani Krystyna Trygar 

oznajmiła, że w/w projekt uchwały był już przedmiotem obrad Komisji, gdzie nie został 

pozytywnie zaopiniowany. Po udzieleniu  na sesji Rady Gminy wyjaśnień radcy  prawnego na 

temat  zasad sprzedaży użytkowania wieczystego , temat ten ponownie powrócił na posiedzenie 

Komisji. Po przeprowadzonej dyskusji na posiedzeniu Komisji w dniu 28 września br. radni 

- 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowali omawiany projekt uchwały. 

 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie  sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Zarszyn na rzecz użytkownika wieczystego. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu 

udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny uzasadniając celowość podjęcia 

uchwały w sprawie powołania Komisji Statutowej  powiedział, iż wcześniej ustalono, że  pod 

koniec kadencji Rady Gminy,  Komisja Statutowa dokona zmian w Statucie Gminy poprzez zmianę 

nazewnictwa stałych komisji Rady Gminy. Zmiana ta polegałaby na rozszerzeniu zakresu działania  

jednej z komisji o zadania z zakresu rozwoju przedsiębiorczości.  

W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zgłosił  propozycję,  by w skład Komisji Statutowej 

weszli  członkowie działający  w Komisji Statutowej w 2009 r., a mianowicie: 

Ryszard Staczek jako Przewodniczący Komisji Statutowej oraz jej członkowie:  Krystyna Trygar, 

Krzysztof Tomków, Alfreda Gierad i Janusz Małek.  

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Statutowej.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie powołania Komisji Statutowej. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu 

udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15. W  kolejnym  punkcie  porządku obrad  przystąpiono do realizacji dodatkowych punktów  

przyjętych  do porządku obrad , a mianowicie  podjęcia uchwały w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej. 

 

- Wójt Gminy poinformował , że konieczność podjęcia w/w  uchwały wynika z potrzeby 

dostosowania zapisów uchwały Rady Gminy Zarszyn do obowiązujących przepisów nowej ustawy 

o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 r. Projekt tej uchwały  określa tryb prac  nad 

projektem uchwały budżetowej oraz rodzaj i szczegółowość materiałów  informacyjnych 

towarzyszących temu projektowi  zgodnie z nową ustawą. 

 

- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 

oznajmiła, że na posiedzeniu Komisji w dniu 28 września br. dokonano analizy projektu uchwały. 

Nie wniesiono poprawek i tym samym przedłożono pod obrady sesji. 

 

Innych głosów dyskusji nie zabierano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. Uchwała podjęta została jednomyślnie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 16.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów  zawierających azbest z terenu Gminy 

Zarszyn na lata 2010-2032”. 

 

Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały poinformował Radę, 

 że w dniu 14 lipca 2009 r.  Rada Ministrów przyjęła” Program oczyszczania kraju z azbestu na lata 

2010-2032”. Główne cele Programu to : 

- usunięcie i unieszkodliwienie wyrobów zawierających azbest, 

- minimalizacja negatywnych skutków zdrowotnych spowodowanych obecnością azbestu na   

terytorium kraju, 

- likwidacja szkodliwego oddziaływania azbestu na środowisko. 

Cele Programu będą realizowane sukcesywnie,  aż do 2032 r , w którym zakładane jest 

oczyszczanie kraju z azbestu. 

Program tworzy nowe możliwości m.in.: 

- składowanie odpadów azbestowych na składowiskach podziemnych, 

- wdrażanie nowych technologii umożliwiających unicestwianie włókien azbestu, 

- pozostawanie w ziemi – w dopuszczonym prawem przypadkach – wyrobów azbestowych 

wycofanych z użytkowania, 

Zadania przewidziane w „Programie” są realizowane na trzech szczeblach: 

- centralnym, wojewódzkim i lokalnym. 

W związku z powyższym na gminy, powiaty i województwa nałożony został obowiązek 

opracowania „Programów usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest”. Do zadań  

samorządu  gminnego należy współpraca z marszałkiem województwa w zakresie inwentaryzacji 

wyrobów zawierających azbest. W celu realizacji tego zadania opracowany został powyższy 

„Program”. Dokument ten w sposób przejrzysty ujmuje zagadnienia ściśle związane z realizacją 

nałożonych na gminę zadań. Wskazuje m.in. jego cele i zadania, ramy prawne i polskie regulacje 

prawne w tym zakresie w odniesieniu do zagadnień gospodarowania azbestem na terenie Gminy. 

Wskazuje ponadto aktualny stan w zakresie wyrobów zawierających azbest oraz określa 

harmonogram realizacji „Programu”. Nadrzędnym celem „Programu” jest bezpieczne dla zdrowia  

i ludzi usunięcie azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Zarszyn oraz 

zdeponowanie ich na wyznaczonych składowiskach oraz unieszkodliwianie innymi metodami 

spełniającymi wymagania najlepszych dostępnych technik. 

Celem operacyjnym „Programu” jest: 

- zorganizowanie, wdrożenie i sukcesywne udoskonalenie lokalnego systemu usuwania wyrobów 

zawierających azbest, 

- realizacja działań edukacyjno- informacyjnych skierowanych do dzieci i młodzieży oraz szkolenie 

pracowników administracji, 

- podniesienie świadomości mieszkańców gminy odnośnie zagrożeń powodowanych przez wyroby 

zawierające azbest, 

-oczyszczenie gminy z azbest u poprzez usuwanie stosowanych od wielu lat wyrobów 

zawierających azbest, 

- wyeliminowanie negatywnego oddziaływania azbestu na zdrowie mieszkańców oraz środowisko 

naturalne, 

-monitoring realizacji „Programu”w postaci ewidencji rodzaju i ilości usuniętych wyrobów 

zawierających azbest.  

Pan Wójt powiedział, że na opracowanie w/w ”Programu” pozyskane zostały środki w ramach 

projektu ogłoszonego przez Ministerstwo Gospodarki. 

Opracowany „Program” będzie podstawą do złożenia wniosku do Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  w Rzeszowie celem pozyskania przez Gminę środków  
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na powyższe  zadania. O środki te można się będzie ubiegać najprawdopodobniej już od stycznia 

2011r.  

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan Adam Malik oznajmił, że   

Gminny  Program usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu gminy w latach 2010-2032 był 

analizowany na posiedzeniu Komisji. Po  przeprowadzonej dyskusji został pozytywnie 

zaopiniowany. 

      

- Radny Krzysztof  Tomków  zaznaczył,  iż cieszy się z faktu, że mamy już opracowany „Program 

usuwania wyrobów  zawierających azbest z terenu Gminy Zarszyn na lata 2010-2032”.  

Jednocześnie życzył by sobie,  aby na realizację zadania dotyczącego usuwania wyrobów 

zawierających azbest, zostały  w pełni zabezpieczone wystarczające środki finansowe. 

 

- Radny Ryszard Stączek podzielił się refleksją następującej treści :  Jego wątpliwość  budzi  

sposób i czas realizacji zadań związanych z usuwaniem azbestu na terenie kraju, a mianowicie fakt, 

iż koncentracja tych  zadań tj. w wysokości 80 % pełnego zakresu przypada w latach  2025-2032.  

Jest to wprawdzie „Program” wieloletni, ale czy można go tak zaplanować?. 

 

- Wójt Gminy Pan  Andrzej Betlej jeszcze raz zwrócił uwagę na fakt, iż  udało się pozyskać środki 

na opracowanie Programu”, który będzie  podstawą  do ubiegania się o środki pozabudżetowe na 

realizację powyższych zadań. Wójt dodał także, że jak każdy „Program” może ulegać  pewnej 

modyfikacji , a  realizacja zadań usuwania azbestu w poszczególnych latach  zależeć będzie od 

ilości pozyskanych na ten cel środków.  Wójt dodał także, iż posiadamy  już  pełne wykazy 

ilościowe  wyrobów zawierających  azbest,  znajdujących się  na terenie Gminy Zarszyn. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Programu usuwania wyrobów  zawierających azbest z terenu Gminy Zarszyn 

na lata 2010-2032. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 17.  W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 

 

 Radna Anna Szajna wnioskowała w następujących sprawach : 

-  w sprawie zamontowania  lampy ulicznej  przy  posesji p. Bajgra w Nowosielcach , 

- w sprawie ustawienia ostrzegawczego  znaku drogowego przed wiaduktem w Nowosielcach, 

- podjęcia przez Urząd Gminy niezbędnych działań w celu nadania kategorii drogi  gminnej drodze 

w Nowosielcach koło kościoła w stronę  cmentarza komunalnego (wyjazd na drogę gminną tzw. 

„Spitzbergen”), którą w przyszłości należałoby pilnie wyremontować, 

- w sprawie wykonania „przyczółków” na wjeździe z drogi krajowej pod wiadukt w Nowosielcach, 

ponieważ  ich brak może spowodować obsuwanie się drogi  z nowo położonym asfaltem, 

- Radna zapytała czy Gmina otrzymała wyjaśnienie ze Starostwa Powiatowego w Sanoku dlaczego 

na terenie gminy tylko wybiórczo w niektórych miejscowościach przeprowadzona została 

modernizacja ewidencji gruntów i budynków i kiedy  będą podejmowane działania w pozostałych 

miejscowościach, 

- na zakończenie w imieniu własnym i mieszkańców Nowosielec,  Radna podziękowała za 

położenie asfaltu na drodze gminnej na tzw. „Spitspergen”. 

 

- Radna Alfreda Gierad wnioskowała o przekopanie rowu i wywiezienie żwiru na drogę 

w Odrzechowej  w kierunku kilku  zabudowań nad potokiem za”dworem”. 
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- Radny Wojciech Niemiec wnioskował o to,  by w przyszłości generalnie rozwiązać problem 

melioracji  gruntów , a także  udrożnienia  rowów i przepustów w Bażanówce.  Radny zauważył, że 

w innych miejscowościach tj. Pielnia , Nowosielce, Długie Zarszyn, poprawiła się sytuacja 

powodziowa  po uregulowaniu rzeki Pielnica,natomiast miejscowość Bażanówka  w czasie 

intensywnych opadów  nadal  zalewana  jest z uwagi na niedrożne rowy i przepusty. 

Radny Niemiec wnioskował, także o : 

-   poprawę stanu nawierzchni dróg gminnych między innymi do  zabudowań Państwa Niemiec 

 i Radwańskich w Bażanówce, 

- doprojektowanie  sieci kanalizacyjnej w kierunku cmentarza w Bażanówce w związku 

 z zamiarem budowy w przyszłości kaplicy cmentarnej w tej miejscowości. 

 

Anna Ochęduszko- Sołtys  Jaćmierza poparła głos Radnego Wojciecha Niemca i także  

wnioskowała o podjęcie niezbędnych działań w kierunku  rozwiązanie zagadnienia  melioracji 

gruntów, a także o  

-  naprawę będącej jeszcze na gwarancji drogi gminnej w kierunku do sklepu p. Folty w Jaćmierzu, 

-  naprawę  nawierzchni dróg  dróg rolniczych i dojazdowych  w kierunku zabudowań: na Posadę 

Jaćmierską tzw. „Mały gościniec”  i do zabudowań  p. Barlewicza, 

-  poprawy stanu nawierzchni asfaltowej drogi do p. Maliwieckiego ( nawis asfaltowy nad rowem), 

 

- Radny Zygmunt Ołowiańczyk wnioskował o rozważenie koncepcji bezpośredniego połączenia 

miejscowości Pielnia z Gminą Zarszyn. Radny zapytał Wójta o zagadnienie związane z projektem 

budowy zbiornika retencyjnego w Pielni. 

 

- Sołtys Franciszek Gajewski podziękował za częściowe wyremontowanie drogi rolniczej Zarszyn- 

Bażanówka , a także wnioskował o uregulowanie stanu geodezyjnego drogi rolniczej Posada 

Zarszyńska – Pielnia  „Pod Stachanowem” i przynajmniej raz w roku „równiarką” poprawić jej  

stan techniczny. 

 

Ad. 18. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili: 

 

- Radna Rady Powiatu Sanockiego Pani Grażyna Borek podziękowała za udzieloną pomoc na 

budowę chodnika dla pieszych przy drodze powiatowej w Posadzie Zarszyńskiej, jednocześnie 

zaznaczając iż chodnik ten będzie budowany w roku bieżącym. Radna powiedziała także , że 

realizacja zadania - remont drogi powiatowej Długie - Pakoszówka przełożona została na dalsze 

lata. Następnie  poinformowała o realizowanych inwestycjach na drogach powiatowych poza 

Gminą Zarszyn, a także o  przystąpieniu do  opracowania projektu na  przebudowę  stanu 

technicznego mostu w kierunku na Rudawkę Rymanowską. 

    

- Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Pan Bogusław Rakoczy zwrócił się z prośbą do sołtysów o przedłożenia  do końca września br.  

zapotrzebowania do budżetu gminy na  realizację zadań w poszczególnych sołectwach w 2011 r.  

Następnie odpowiedział Radnej Annie Szajna, że : 

- na każdorazowe podwieszenie lampy ulicznej wymagany jest projekt i pozwolenie budowlane 

i w miarę posiadanych środków to zadanie zostanie zrealizowane w przyszłości, 

- złożone zostanie zlecenie na ustawienie i wykonanie znaku ostrzegawczego informującego  

o wysokości prześwitu pod wiaduktem kolejowym, 

- w przyszłym roku podjęte zostaną działania w kierunku nadania pozostałym drogom należącym 

do mienia gminnego kategorii dróg gminnych, na remont których  można się będzie ubiegać o 

środki pozabudżetowe, 
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- wykonanie „przyczółków”na moście przy drodze krajowej wymaga opracowania dokumentacji  

i uzyskania pozwolenia na budowę. 

 

- Radnej Alfredzie Gierad Kierownik Rakoczy odpowiedział, że w przyszłym roku podjęte zostaną 

działania w kierunku poprawy komunikacji do zabudowań za tzw. „dworem”. 

 

-  Kierownik Rakoczy odpowiedział, że w miarę posiadanych środków będzie  poprawiany stan 

dróg wnioskowanych do naprawy przez Panią Sołtys z Jaćmierza. 

 

- Sołtysowi z Zarszyna Kierownik Rakoczy odpowiedział, że z chwilą posiadania  wolnych 

środków w budżecie gminy, rozważona zostanie kwestia poprawy stanu drogi rolniczej 

„Pod Stachanowem”. 

 

- Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Mieniem Gminy Pan Eugeniusz Mazur 

odpowiedział, że zaprojektowanie budowy kanalizacji w kierunku cmentarza w Bażanówce jest 

sprawą otwartą. 

 

- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej w uzupełnieniu odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania 

wyjaśnił, że melioracja gruntów nie jest zadaniem własnym gminy.  Związek Spółek Wodnych 

także może ubiegać o środki poza budżetowe na realizację własnych zadań. Można spróbować  

i  podjąć się zadania założenia  gminnej  Spółki,  ale  wymagałoby to posiadania znacznego zasobu  

środków finansowych oraz  sprzętu. Jedynym wyjściem z tej trudnej sytuacji  jest pisanie monitów 

do posłów, Parlamentu, celem ustalenia odgórnych zasad działania. 

- Radnej Annie Szajna Wójt odpowiedział, że Starostwo Powiatowe w Sanoku zgodnie z ustawą 

realizuje zadanie modernizacji ewidencji gruntów i budynków w poszczególnych gminach powiatu. 

W innych gminach też wybieranych  zostało po kilka miejscowości , gdyż nie ma technicznej 

możliwości, aby w ciągu roku wykonać tego typu zadanie na terenie całej  gminy. Następnie Wójt 

zaznaczył, że  ta już częściowo wykonana  w naszej gminie modernizacja doprowadziła do 

ujawnienia wielu stanów faktycznych  , gdyż  wiele obiektów nie było wykazanych do 

opodatkowania. Jedynym mankamentem jest wysoka stawka podatku za 1 m2 powierzchni gruntów 

i za budynki. Przy uchwalaniu podatków na 2011 r. wystąpi zatem potrzeba racjonalnego  

rozważenia  ustalenia wysokości opłat stawek podatku. 

- Radnemu Zygmuntowi Ołowiańczykowi Wójt odpowiedział, że jest  już  opracowana koncepcja 

budowy zbiornika retencyjnego w Pielni. Następnie dodał, iż Pani Dyrektor Wojewódzkiego 

Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych  w Rzeszowie poprosiła Wójta o pomoc w przygotowaniu  

niezbędnej  dokumentacji  dotyczącej uzgodnień jak i wydania pozwolenia na tę inwestycję. 

Wówczas realizację tego zadania można byłoby  przyspieszyć,  ale  w budżecie naszej gminy nie 

ma na to środków i najprawdopodobniej realizacja tego zadania przesunie się w czasie. Niemniej 

jednak - jak zaznaczył Wójt - nadal będzie  prowadził w tej sprawie rozmowy. Następnie Wójt 

stwierdził,  iż byłoby dobrze,  aby inwestycja ta  została zrealizowana , bowiem wówczas zostałoby  

rozwiązanych wiele  problemów  związanych z powodzią, budową dróg w tym rejonie. 

 
Ad. 19. Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował 

wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach stwierdzając , że  program sesji został w pełni 

zrealizowany. Ogłosił czterdziestą ósmą  sesję Rady Gminy Zarszyn  w bieżącej kadencji za 

zamkniętą. 

 

              Przewodniczący 

Protokołowała:       Rady Gminy Zarszyn  

Irena Kasza        mgr Janusz Konieczny 


